



11th June, 2018

Notice Disposal of Old Lockers

To All Members,

According to the schedule, the renovation of the upstairs Men's Changing Room and Toilets will be completed by mid-June, 2018.

Upon completion, new lockers in the upstairs Changing Room will be given back to the original registered users. Meanwhile, all the old lockers at the Snooker Room will be relinquished immediately so that the room could be vacated for storage of the downstairs Changing Room lockers during the next phase of renovation.

Please note that the new lockers operate on a digital basis with access either by a pre-recorded code card or manually. Therefore when bringing your goods upstairs, please apply to either Peter IP, Carmon KWAN or Ann HO to set your required code number and furnish you with the relevant card.

Please also note that in the interests of your personal convenience, we request you to give your code number as a back up to the Club Office. This will be kept in the strictest of confidence as a duplicate in case members either lose their cards or forget their number.

In order to dispose of the old lockers, the Office strongly requests that members empty them before **24th June, 2018**.

Thank you very much for your co-operation.

Peter IP
Club Manager





KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

通告 處理舊儲物櫃

致所有會員：

根據時間表，上層男更衣室和洗手間的翻新工程將於 2018 年 6 月中完成。

完成後，上層更衣室內的新儲物櫃將歸還給原有登記使用的會員。屆時會即時棄置存放在桌球室內的所有舊儲物櫃，以便下一階段翻新工程期間可騰出空間存放下層更衣室的儲物櫃。

新儲物櫃基本上是使用數碼操作，可以使用數碼卡或人手輸入密碼。因此，當你首次使用新儲物櫃時，請向會所經理葉先生；副經理關小姐；或何小姐申請設置你的密碼並用有關的數碼卡完成設定。

你必須將設定的密碼在寫字樓備份。作為日後若有數碼卡遺失或忘記密碼的保障。

寫字樓熱切要求各位會員在 **2018 年 6 月 24 日**前清空儲物櫃，以方便棄置。

多謝各位合作



會所經理
葉伯德 謹啟
2018 年 6 月 11 日